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 JAARVERSLAG VAN DE CONTACTGROEP POSTACTIEVEN 
REGIO GILZE-RIJEN 

OVER HET VERENIGINGSJAAR 2019 
 
 
 
 

 
Algemeen.  
De beknopte opzet van het jaarverslag 2018 wordt door de leden gewaardeerd en we blijven 
die vorm dus handhaven: U treft dus geen uitgebreide verslagen aan van de diverse 
activiteiten. Als u daarin bent geïnteresseerd zijn deze terug te vinden op onze website. 
 
2019 was weer een geslaagd verenigingsjaar met veel activteiten. Er was een stijgende lijn te 
zien in de deelame aan de activiteiten. Daaruit concluderen we dat de leden nog steeds 
tevreden zijn met het programma.  
 
Eén van de zaken die in 2019 nog steeds aandacht vroeg was de toegangsregeling. Dit verliep 
in 2018 ronduit moeizaam, maar door nieuwe richtlijnen van Cdt DHC en goede afstemming 
met Bureau Inlichtingen en Veiligheid is het verkrijgen van toegang tot de vliegbasis - na wat 
aanloopproblemen - in de tweede helft van 2019 aanzienlijk verbeterd.  
 
Ledenbestand. 
Het ledenaantal is in 2019 met 21 leden gedaald van 310 naar 289. De opzeggingen werden 
gedaan om de bekende redenen. Onder andere vanwege het feit dat in toenemende mate 
mensen door hoge leeftijd of gezondheid niet meer kunnen of willen deelnemen aan onze 
activiteiten. Tenslotte hebben we in 2019 enige leden moeten uitschrijven omdat zij de 
contributie niet hebben betaald. 
 
Deze daling had echter groter kunnen zijn als we dit jaar niet ook 15 (!) nieuwe leden hadden 
mogen verwelkomen. De nieuwe leden hebben we mede kunnen verwelkomen omdat we in 
samenwerking met DHC P&O (die nu de rol van loketfunctionaris invult) dienstverlaters op 
DHC hebben kunnen benaderen en weten te interesseren voor de CGPA. De samenwerking 
met P&O is nog pril maar we hopen dat deze positieve trend zich in 2020 voortzet.  
 
In 2019 is helaas ook een aantal leden overleden. 
 
Activiteiten 2019.  
In 2019 hebben de gebruikelijke socials plaatsgevonden: de Nieuwjaars social, de Lente- en 
Herfst inloopsocial en de Grote Reünie Social. Tijdens deze bijeenkomsten werd zoals 
gebruikelijk onder het genot van een hapje en een drankje uitgebreid bijgepraat en werden 
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sterke verhalen uit het verleden opgehaald. We hebben dit jaar wat andere menukeuzes 
gemaakt dan vorige jaren en dat is in goede aarde gevallen. Mede ook door de goede kwaliteit 
en service die Paresto heeft geleverd. 
 
In de deelname aan de socials is een hoopvolle stijgende lijn te zien en tijdens de Nieuwjaars 
en Reünie Social was een aantal externe gasten aanwezig. Tijdens de Reünie Social werd door 
het Hoofd Logistiek (de “A4”) van DHC, Lt-Kol (Jan) Jongstra, een zeer interessante 
presentatie verzorgd over het DHC. Daarin kwamen ook de recentie operaties in Mali aan de 
orde. De verslagen van de bijeenkomsten zijn op de website te vinden.  
 
Tijdens de ALV zijn de heren Jeroen Meijers en Gerard Hijmans herverkozen voor een 
nieuwe periode als bestuurslid.  
 
De dagtrip ging dit jaar naar Antwerpen. Dit was een zeer geslaagde dag met een vaartocht 
over de Schelde, een bezoek aan het Red Star Line museum en vrije tijd in de stad. Die werd, 
gezien de hoge temperatuur, door de meeste leden op het dichtbijzijnste terras doorgebracht. 
De dag werd afgesloten met een prima diner bij restaurant de Drie Linden in Molenschot.  
 
Een activiteit die niet elk jaar plaatsvindt - maar wel in 2019 -  was het bezoek aan de 
Luchmachtdagen. Deze werden dit jaar gehouden op vliegbasis Volkel en zoals gebruikelijk 
stelde de CGPA een bus beschikbaar waarmee de leden – voor een geringe vergoeding - bijna 
tot bij de tent werden afgezet en opgehaald. Een groot aantal leden heeft wederom van deze 
mogelijkheid gebruik gemaakt. 
 
Tenslotte.  
Het bestuur kijkt met tevredenheid terug op een rijk en vol verenigingsjaar. We hopen 
uiteraard dat dit ook voor de leden geldt. De dalende trend in het ledenbestand blijft ons 
zorgen baren, maar we kunnen ook vaststellen dat het lang is geleden dat we zoveel nieuwe 
leden konden verwelkomen. We hopen dit in de volgende jaren te kunnen voortzetten.  
 
 
 
 
De secretaris,       De voorzitter 
 
 
 
T. Bijl         L.J.J. van der Ven 
 


